
   

個人資料  Personal Information 

公司名稱 Company Name： 
 

姓名 Name： 
 

聯絡電話 Contact Number： 
 

電郵 Email： 
 

 

付款方式  Payment Method 

 網上付款 Online payment 
如選擇網上付款，毋須填寫信用卡資料，酒店會將付款連結發至提供之電郵地址。 
Please omit credit card information if online payment is selected. The Kowloon Hotel will send the payment link to the email address provided. 

閣下可選擇以下其中一款信用卡付款 Credit card payment（）： 

 VISA              MasterCard              JCB 

信用卡號碼 Credit Card Number： 
 

 必須付上信用卡正面及背面之影印本以作核實付款。 Please attach a copy of both sides of cardholder’s  credit card for verification. 

持卡人姓名  Cardholder’s Name： 
 

有效日期  Expiry Date： 
 

/ 
 

持卡人簽署  Signature of Cardholder： 
  

月MM / 年 YY 

必須與信用卡簽名相同。 Please sign as the signature on credit card. 

本人同意以上細則為屬個人之責任：本人現授權「九龍酒店」在本人之信用卡支付上述總金額。 

I agree that this agreement is irrevocable and confirm personal liability. I hereby authorize “The Kowloon Hotel” to debit to my credit card for the above order(s) of the total amount. 

 

原價 
Original 

Price 

優惠 
Special Offer 

訂購數量 
Order 

Quantity 

合計 
Total 

Amount 

櫻花蝦瑤柱臘味蘿蔔糕 

Turnip Pudding with Sakura Shrimp, Conpoy and Preserved Meat 

1 - 19 盒 box(es) 
HK$368 

HK$265.0（72折  28% Off）  HK$   

20 盒或以上 boxes or above HK$240.0（65折  35% Off）  HK$   
 

元貝富足臘味芋頭糕 

Taro Pudding with Conpoy and Preserved Meat 

1 - 19 盒 box(es) 
HK$368 

HK$265.0（72折  28% Off）  HK$   

20 盒或以上 boxes or above HK$240.0（65折  35% Off）  HK$   
 

沖繩黑糖椰汁年糕 

Okinawa Brown Sugar and Coconut Sticky Rice Pudding 

1 - 19 盒 box(es) 
HK$248 

HK$180.0（73折  27% Off）  HK$   

20 盒或以上 boxes or above HK$160.0（65折  35% Off）  HK$   

 龍逸軒鮑羅萬有喜慶盆菜  

Loong Yat Heen Abalone Supreme Poon Choi 

2位用 For 2 persons HK$788 HK$690.0（88折 12% Off）  HK$   

4位用 For 4 persons HK$1,488 HK$1,300.0（88折 12% Off）  HK$   

6位用 For 6 persons HK$2,088 HK$1,820.0（88折 12% Off）  HK$   

12位用 For 12 persons HK$3,988 HK$3,450.0（87折 13% Off）  HK$   

新春賀年糕點 Chinese New Year Puddings 2024 

獨家優惠訂購表格 Exclusive Offers Order Form 

傳真 Fax：(852) 2301 2000 電郵 Email：klnh_sales@harbour-plaza.com 

備註： 
以上優惠不包括送貨服務 | 糕點必須保持冷藏於攝氏 4 度或以下 | 收到訂購表格後，我們將會與閣下聯絡及核對訂購資料。請填妥所需訂購及信用卡資
料。為避免重複訂購及提高處理效率，請以電郵預訂 |  購視乎供應情況而定及以確認付款後為準  | 訂購一經確認後，退款、更改或取消訂單恕不受理 | 九
龍酒店保留絕對權利修訂、更改或刪除任何優惠而無須提早作出通知，並保留對任何爭議的最終決定權 | 閣下於此訂購表格所提供之個人資料僅用作跟進
閣下的糕點預訂之用。閣下有權要求查閱及修正閣下之個人資料，有關負責任何相關要求之人員的資料及我們的  私隱政策，請參閱我們的網頁
www.harbour-plaza.com | 如有任何查詢，請於辦公時間致電 2734 3879。 
 
Remarks: 
No delivery services will be provided | Please keep Puddings refrigerated under 4 degree Celsius | Upon receipt of your order form, we will contact you to confirm the order. Please complete all 

information and credit card details in full. To avoid order duplication and unnecessary delays, please place your order by email | All orders are subject to payment confirmation and stock 

availability | Refund, amendment or cancellation will not be entertained upon order confirmation | The Kowloon Hotel reserves absolute right to update, change or cancel any offers without 

prior notice. In case of any disputes, the decision of The Kowloon Hotel shall be final | The personal data collected herein will be used for payment authorization of your puddings order. You 

have the right to request access to and correction of your personal data, please go to our website at www.harbour-plaza.com for details of the person who will handle any such request and our 

Privacy Policy | For enquiry, please call 2734 3879 during office hours. 

[優惠期至 2024 年 1 月 28 日，數量有限，售完即止] 
[Offer valid until 28 January 2024. Limited quantity, while stock lasts.] 

 

http://www.harbour-plaza.com/
http://www.harbour-plaza.com/

